
J e g y z ő k ö n y v

Készült Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. október 21. napján 
tartott közmeghallgatásáról és azt követő képviselő-testületi üléséről.

Testületi ülés helye:

Jelen vannak:

Igazoltan távol:

Vázsnok, Faluház 
Vázsnok, Római u. 14,

Fazekas Attila polgármester, Árki Gábor, Sovány László Balázs, 
Sümegi Viktória Katalin képviselők, Koszorús Tímea jegyző, 
Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető, Szakács Zsuzsanna 
falugondnok, Lajos Márta jegyzőkönyvvezető 
12 fő helyi lakos

Renner Miklós képviselő

Fazekas Attila polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az 5 fős 
képviselő-testületből 4 fő jelen van, így az ülés határozatképes és azt megnyitotta.

Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontot tárgyalják meg. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.

Más javaslat nem volt, a képviselő-testület az írásban kiadott napirendi pontot egyhangúlag 
elfogadta az alábbiak szerint:

Napirendi javaslat;

1. Beszámoló Vázsnok Község Önkormányzatának 2024. évi munkájáról, költségvetés 
teljesítéséről, 2025. évi tervek ismertetése
Előadó: Fazekas Attila polgármester, Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

2. Falugondnoki szolgálat beszámolója 
Előadó: Szakács Zsuzsanna falugondnok

3. Egyebek, lakossági hozzászólások 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

1. Beszámoló Vázsnok Község Önkormányzatának 2024. évi munkájáról, költségvetés 
teljesítéséről, 2025. évi tervek ismertetése
Előadó: Fazekas Attila polgármester, Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

írásos előterjesztés a költségvetés időarányos teljesítéséről szóló beszámoló a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Fazekas Attila polgármester elmondta, hogy 2023. október végén volt utoljára 
közmeghallgatás. Ugyanúgy meg voltak tartva a faluban az ünnepélyek, az Adventi
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készülődés gyermekeknek és felnőtteknek, karácsonyi műsor bábszínházzal, csomagosztással. 
Minden évben kapnak cipősdoboz csomagot a Baptista Szeretetszolgálattól a 14 év alatti 
gyermekek részére, ez is kiosztásra került karácsonyra. Gyermekeknek húsvét alkalmából 
tojáskeresés, online-farsang meghirdetése, ahol nagyon ötletes jelmezekbe öltöztek a 
gyerekek, ezt apró ajándékkal díjazták, főzőversenyt tartottak vidám gyereknappal együtt, két 
alkalommal élelmiszer csomagot osztottak a lakosság részére, a faluban folyamatosan 
kaszáltak, rendben tartották a közterületeket, utakat. Volt egy pályázat a közvilágítás 
korszerűsítésére, ami meg is valósult, múlt héten megtörtént ennek átadása. Az EON-nal 
megnézették a szőlőhegyen a közvilágítás kiépítésének lehetőségét. 5 helyre a csomópontokba 
fognak közvilágítást szereltetni, ez fogyasztásban minimális, de szükség van rá, mert a 
szőlőhegyen is sokan laknak. Továbbá fontosnak tartja, hogy közmunka programra tudjon az 
önkormányzat pályázni, mert munkára mindig szükség van, 2-3 embert folyamatosan 
tudnának foglalkoztatni. Felvette a kapcsolatot a Munkaügyi Központtal, a jövő évben 
mindenképpen pályázni fognak erre a lehetőségre. Továbbra is tervezik az eddigi 
hagyományos ünnepek, rendezvényék tartását a lakosságnak. Az utak állapotának 
fenntartását, javítását is a lehetőségekhez képest folyamatosan szeretnék rendben tartani. 
Ebben is kéri a lakosság összefogását, segítségét.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata, kiegészíteni valója az 
elmondottakkal kapcsolatban.

Halász Sándor vá/snoki lakos megkérdezte, hogy a Római utcában felfelé nem tervezik-e az 
út kiszélesítését, mert nagyon keskeny az az útszakasz, a nagyobb autók nem fémek el rajta. 
Ő szívesen segítene ebben a munkában.
Jó lenne a faluban valahol egy konditermet, kis sportcentrumot kialakítani, aki szeretne 
sportolni annak nem kellene Dombóvárra vagy másik nagyobb városba mennie, mert sajnos 
még Sásdon sincs ilyen lehetőség.

Szabó Edina vázsnoki lakos megkérdezte, hogy nem lehetne-e játszóteret kialakítani a 
gyermekek részére, erre szükség lenne a faluban.

Fazekas Attila polgármester elmondta, ezt az útszakasz szélesítését mindenképpen el kell 
végezni, sajnos volt olyan, hogy a tűzoltó autó sem fért el ezen az útszakaszon és a kukásautó 
sem tudott felmenni. Azon lesz az önkormányzat, hogy ezt mielőbb meg tudja oldani.
A konditerem kialakítására helyiséget és komoly gépeket kellene biztosítani, amire jelenleg 
nincs anyagi keretük. De javasolja, hogy a szabadtéri eszközöket használja a lakosság, azon 
kevés ember sportol, mozog.
Játszótér kialakítását az önkormányzat saját maga nem kezdheti el, erre nagyon szigorú 
szabályozások vannak, folyamatosan figyelni fogják a pályázati kiírásokat, mert szükség 
lenne mindenképpen erre. A meglévő játszóteret el kell bontani, mert sajnos nem felelnek 
meg az előírásoknak. Eddig nem sikerült elbontani, de minél előbb meg kell oldani, nehogy 
probléma legyen belőle.
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Felkérte Nagy Lajos László pénzügyi irodavezetőt a költségvetés teljesítéséről szóló 
beszámoló előterjesztésére.

Natív Lajos László pénzügyi irodavezető előterjesztette beszámolóját az önkormányzat 
2024. évi költségvetés időarányos teljesítéséről.

Fazekas Attila polgármester megköszönte a beszámolót.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata, kiegészíteni valója az 
elmondottakkal kapcsolatban.

Mivel észrevétel, javaslat nem volt, kérte, hogy az Önkormányzat 2024. évi munkájáról, 
költségvetés időarányos teljesítéséről és a 2025. évi tervekről szóló beszámolót fogadja el a 
képviselő-testület.

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
57/2024.(X.21.) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 
Vázsnok Község Önkormányzatának 2024. évi munkájáról, a költségvetés 
teljesítéséről és a 2025. évi tervekről szóló beszámolót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester

2. Falugondnoki szolgálat beszámolója 
Előadó: Szakács Zsuzsanna falugondnok

írásbeli előterjesztés a falugondnoki beszámoló a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Szakács Zsuzsanna falugondnok részletesen ismertette a lakossággal falugondnoki 
beszámolóját.
Elmondta, hogy a testületnek jelezte, hogy a délután 2 órai iskolai járaton nagyon sokszor 
nincs gyermek, esetleg gondolkozzanak el ennek a járatnak a megszüntetésén, mert hasonló 
időben van Volán busz a faluba, helyette a reggeli 6,40-es járatot duplázzák meg. Ezt a 
lakosságnak már többször mondta, és kéri ebben a véleményüket.
Kérte beszámolója elfogadását.

Fazekas Attila polgármester elmondta, hogy van olyan szülő, aki kéri a délutáni iskolás járat 
megtartását. Ezért ezt nem fogják megszüntetni. A reggeli járattal kapcsolatban elmondta, ha 
a falugondnok szükségesnek tartja, akkor mindenképpen duplázza meg a lakosság Sásdra 
jutása érdekében.
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Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata, kiegészíteni valója az 
elmondottakkal kapcsolatban.

Mivel észrevétel, javaslat nem volt, kérte, hogy a falugondnoki szolgálatról szóló beszámolót 
fogadja el a képviselő-testület.

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
58/2024.ÍX.21 ■) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete a vázsnoki 
falugondnoki szolgálat 2024. évi működéséről Szakács Zsuzsanna 
falugondnok által előterjesztett beszámolót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester

3. Egyebek, lakossági hozzászólások

Fazekas Attila polgármester felkérte a lakosságot, hogy tegyék fel kérdéseiket, osszák meg 
észrevételeiket, javaslataikat.

Müller Tamás lakos elmondta, hogy többször tapasztalta már, hogy a faluban lévő szelektív 
hulladékgyűjtőkbe nem tudják bedobni a hulladékot, mert annyira tele vannak. Lehetne-e ezt 
gyakrabban elszállíttatni.

Bör-Nagy László vázsnoki lakos elmondta, hogy a Széchenyi utca 9. számú ingatlan egyik 
részében sem lakik senki, az egész ház nagyon rossz állapotban van, az udvar elhanyagolt, a 
gaz teljesen benőtte, több alkalommal észlelte, hogy a vadak bejárnak oda. Valamit tenni 
kellene ezzel, ez a falunak egy nagyon csúnya képet mutat. Van a háznak több tulajdonosa, 
kérjék meg őket a rendbe tételére.

Szabó Edina vázsnoki lakos elmondta, hogy jó lenne, ha a faluban lenne bolt vagy piac, nem 
kellene a lakosságnak vidékre utazni bevásárolni.

Fazekas Attila polgármester elmondta, hogy figyelni fogja folyamatosan a szelektív 
gyűjtőket és ha nem elég a két hetente szállítás, akkor felveszi a kapcsolatot a hulladékszállító 
céggel és kérni fogja a sűrűbb szállítását.
A Széchenyi utcai ingatlannal kapcsolatban elmondta, hogy sajnos a tulajdonosok nem laknak 
benne már egy ideje, a ház is nagyon rossz állapotban van és a terület valóban nagyon gazos, 
rendezetlen. A tulajdonos engedélyével a falu kaszálása után társadalmi munkában le fogják 
vágni a füvet, akkor megszűnik a vadak bejárása is.
Bolttal kapcsolatban elmondta, hogy egy ideig mozgó bolt járt be a faluba, de mivel nagyon 
kevés igény volt rá, ezért azt megszüntette a tulajdonosa. Ha a lakosság részéről igény 
merülne fel nagy bevásárlásokra, akkor a falugondokkal egyeztetve lehetőség van rá, hogy 
Dombóvárra, vagy más nagy városokba elvigye a nagyobb üzletközpontokba a vázsnoki 
lakosokat. Ezt a lakosság jelezze a falugondnoknak és igény szerint elindítják a járatot.
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Mivel a lakosság részéről további közérdekű kérdés, észrevétel, javaslat nem merült fel 
Fazekas Attila polgármester megköszönte a lakosság megjelenését, a közmeghallgatást 
bezárta, ezután a testület folytatta a tanácskozást.

Fazekas Attila polgármester javasolta, hogy egy napirendi pontot tárgyaljon meg a testület 
Polgármester szabadság ütemezésének elfogadása 

napirendi pontot.
Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.

Más javaslat nem volt, a képviselő-testület a szóban előterjesztett napirendi pontot 
egyhangúlag elfogadta az alábbiak szerint:

Napirendi javaslat;

1. Polgármester szabadság ütemezésének elfogadása 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

N a p i r e n d  t á r g y a l á s  a:

1. Polgármester szabadság ütemezésének elfogadása 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

írásos előterjesztés a polgármester szabadság ütemezéséről a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.

Fazekas Attila polgármester ismertette a testülettel, hogy erre az évre 10 nap szabadsága 
van, melyet a kiadott ütemterv szerint kíván kivenni.

Személyes érintettségét bejelentve átadta az ülés vezetését Árki Gábor alpolgármesternek.

Árki (iábor alpolgármester javasolta, hogy állapítsák meg Fazekas Attila polgármester 
személyes érintettségét és zárják ki a szavazásból az érintettet.
Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
59/2024.(X.21.) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Képviselő-testülete Fazekas Attila polgármester személyes 
érintettségét megállapította, a polgármester szabadság ütemezésének 
elfogadása ügyének szavazásából kizárta.

Határidő: azonnal
Felelős: Árki Gábor alpolgármester
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Árki Gábor alpolgármester javasolta, hogy aki a polgármester szabadság ütemezésével 
egyetért, az kézfelemeléssel szavazzon:

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, (Fazekas Attila 
polgármester személyes érintettsége miatt nem szavazott) ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testű létének 
60/2024.(X.21.1 KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete az írásban 
beterjesztettek szerint, Fazekas Attila polgármester szabadság ütemezésével 
egyetért, azt jóváhagyja.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Árki Gábor alpolgármester

Mivel más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, Fazekas Attila polgármester a testületi 
ülést bezárta.

Kmf.

Fazekas Attila 
polgármester

Koszorús Tímea 
jegyző
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